
Referat fra FAU-møte  
 

Avholdt: 19. mars 2025 kl. 20:15 på Teams 
Til stede:  Brynjar (1.kl), Silje (2.kl), Monica (3.kl), Kristian (5.kl og leder FAU) 

Astrid (6.kl), Ingrid (7.kl),  
Fraværende Gry (4.kl) 
Referent:  Monica 

 

Agenda:  
1. Informasjon fra FAU leders møte med skolen 
2. FAU sin tilnærming til Utdanningsetatens forslag til ny skolebehovsplan 2026–

2045 

 

Sak: Status og beslutninger 

1.  Informasjon fra FAU leders møte med skolen 

FAU-leder har hatt møte med rektor på skolen 19. mars. 
Følgende punkter ble diskutert:   

17.Mai 
Det er sendt forespørsel til Kjelsås skoles musikkorps om de kan spille, og FAU avventer svar.  

Hudøy:  
FAU og skolen er enige om at alle elever som vil skal få bli med til Hudøy. Skolen vil ta initiativ 
for å prøve å få med lærere.  

Klasse-struktur skoleåret 2025/2026 
Basert på lærerplanen og skolens rammebetingelser, vil det bli en ny struktur kommende 
skoleår. Strukturen vil gi en ny dynamikk som skolen tenker vil bli en positiv løsning, samtidig 
som skolen legger vekt på stabilitet og kontinuitet for barna. Strukturen blir som følger:  

• 2 grupper bestående av 3 klasse-trinn hver:  
o Småtrinn: 2. 3 og 4. klasse 
o Mellomtrinn: 5. 6. og 7. klasse 

• 2 kontakt-lærere pr. gruppe 
• Faglærerne er ikke fastsatt enda 

Nærmere informasjon vil bli gitt fra skolen.  

Utdanningsetatens forslag til ny skolebehovsplan  
Skolen er opptatt av å opprettholde en normal hverdag inntil en beslutning foreligger. 
Ledelsen i Utdanningsetaten har åpnet for å stille på et foreldremøte dersom det er ønskelig. 
Skolen og FAU vil ha en tett videre dialog, og vurdere dette løpende sett i lys av andre 
aktiviteter, jfr. agenda pkt. 2. 



2.  FAU sin tilnærming til Utdanningsetatens forslag til ny skolebehovsplan 2026–2045 

Etter felles diskusjon ble følgende besluttet:  

• FAU tar initiativ til å få samlet alle gode krefter i bygda i en felles aksjonsgruppe, med mål 
om å koordinere alle tiltakene fra andre lokale organer & private. Samtidig bør det sikres 
at alle valgte organer representerer seg selv og gir egne svar på høringen.  

• FAU vil invitere andre organer i bygda til et innledende møte onsdag 26.3 for å forankre 
en felles vei videre.  Dette inkluderer:  

• Maridalen og Sørbråten VEL  
• Barnehagen 
• Bygdetunet 
• Idrettslaget, samt andre som har vist engasjement.  

• Utdanningsetaten har sagt at de de spesielt skal lytte til barna. Aksjonsgruppen vil 
basere seg på dette, samtidig som aktivitetene til aksjonsgruppen bør belyse hva 
forslaget vil betyr både for barna, bygda, men også byen – både menneskelig og 
faktabasert.  

• FAU støtter skolens arbeid med å opprettholde en normal hverdag for barna, og 
oppfordrer alle foreldre til å trygge barna på at uansett hva utfallet av beslutningen blir, 
skal vi sammen sørge for at det blir bra for barna.  
 

• FAU sin tilnærming vil bli informert om i kanalene "La Maridalen leve" og skolens 
facebook-gruppe.  

 

 

 


